

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 20. august 2004 på EKVH.**

Side 1 af 4

Fremmødte: Anders Møller Andersen AMA
Anders Hyrup AH
Christian O'Brien Carlsen COC
Lars Hestehave LH
Ole Barnkob Kaas OBK
Simon Hyltdgaard SH
Mads Ullitz MKU
Afbud: Mogens Beltoft MB
Johan Frey JF

1. Referater.

Referatet fra 20/6 ikke underskrevet.

2. Opfølgning på opgaver.

Nr	Opgave	Hvem	Termin	Status	Bemærkninger
3	Udvidelse af medlemsarkiv til at håndtere alle data, inkl. DSvU medl.nr., fødselsdato osv.	MB/OBK	Næste møde		
5	Optræk kontingent passive 2004 og ryd op blandt de passive	JF/MB	1/7	1/7 OK	Kontingent for 2004 opkræves 1/7.
9	Takstblad på hjemmeside	OBK	Næste møde	OK	
11	Procedurebibliotek	JF			Opdateres løbende. Tages op på næste møde.
13	Find ny to materielkontrollantaspiranter	AMA		OK	Kim B. Poulsen er tilmeldt
14	Undersøg mulighed for at MOFA skifter til alm. Benzin	LH			Regler er fundet
16	Nedsæt PR-udvalg	AMA		OK	Tue Kyndal er PR-chef
18	Undersøg hvilken type wire vi skal bruge. Kontakt Midsjælland.	COC	1/9		I 2005 kører vi med stålwire. I 2006 planlægges skift til kunststof
20	Omskolingsskema	MKU	ASAP	OK	
21	Optrækning af omskolingsgebyr	MKU/JF	Næste møde		MKU mangler tilbagemelding fra JF - ellers ser det godt ud.
22	Registrering af radioer til Telestyrelsen	LH			
23	Forsikringer af transportvogne til GF	LH	Næste møde		
24	Nyt regnskabsprogram	OBK/JF	ASAP	OK	
25	Find ny Tuttebestyrer	AH	1/10		
26	Afklar tilskud til Tutten med kommunen, specielt rengøring	LH/JF	Næste møde		Følg op på regning fra sidste år – mht. tilskud fra kommunen.
27	Notits om udgift til rengøring i Svævenyt	AMA		OK	
28	Bestyrelsens email ændres til bestyrelsen@aviator.dk	OBK		OK	Anden løsning fundet.
29	Hver teamansvarlig skal have gennemgået teams med teamlederne	Alle	Næste møde		Jordmateriel OK
30	Indlæg til næste Svævenyt om status og fremtiden med teamplanen	AMA	Næste Svævenyt		

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 20. august 2004 på EKVH.**

Side 2 af 4

31	Forslag til renovering af Borup-spillet med priser	COC	Næste møde	OK	
32	Forslag til sammensætning af spil-team	COC	Næste møde	OK	
33	Undersøgelsesvarsel på Nørholmsvej hos Aalborg Kommune	AMA			
34	Formalisering af tildeling af stræktilladelse	MBE	Næste I-møde		Mads har modtaget input fra bestyrelsen og tager punktet op til næste I-møde

3. Status værkstedsbyggeri.

Ansøgning om byggetilladelse er indsendt til kommunen og er under behandling. Zonetilladelsen er i hus pr. 18/8 og byggetilladelse forventes at komme medio september.

Der er blevet holdt diverse møder med potentielle entreprenører. Det kniber med at holde prisen inden for budgettet, så vi må regne med at vi selv kommer til at udføre en del af arbejdet.

Der indkaldes til medlemsmøde den 10/9 klokken 19:00 med fremlæggelse af priser, projektomfang, tegninger etc. for at informere omkring projektet samt koordinere medlemmernes eget arbejde.

Byggeriet forventes afsluttet medio december (excl. eget arbejde). Spilværkstedet har højeste prioritet da spilprojektet kun kan realiseres i det nye værksted af pladshensyn.

Sten til forpladser bliver lagt i foråret 2005 (eget arbejde).

4. Status spilsprojekt.

Møde afholdt 17/8 med Jesper Mølbak, Erik Nørskov og COC. Budgettet ser stadig realistisk ud. Det ser ud til at den motor AH skaffede for ca. et år siden passer til Borup-spillels gearkasse. Bagtøj er sendt op til Clayson i Hjørring. Derudover kører projektet efter planen.

5. Økonomi.

JF fraværende.

6. Medlemsstatus.

MB fraværende.

Vi har for få elever og alt for få A-elever.

Der laves et introduktionstilbud : Bliv medlem indtil 1. April 2005, inkl. S-teori undervisning , 1. prøve-gebyr, materiale osv. for 3000,- kr.

PR udvalget pålægges at afholde 2 introduktionsdage for at sælge tilbuddet.

7. Procedure for udlån af fly.

Der har været lidt uklarhed omkring proceduren for hvornår instruktørudvalget skal spørges og hvornår ikke.

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 20. august 2004 på EKVH.**

Side 3 af 4

- Hvis der er tale om flyvning under konkurrence / konkurrencelignende forhold eller flyvning i udlandet skal instruktørudvalget altid spørges.
- Hvis der er tale om flyudlån til almindelig flyvning på Arnborg, Ferslev eller andre steder i Danmark og piloten har S-certifikat, kan der flyves med samme rettigheder (stræk, lokal etc.) som på EKVH og der skal kun spørges hos bestyrelsen.
- Normalt skal skemaet på hjemmesiden anvendes, men i hastesager kan bestyrelsen spørges per E-Mail eller telefon, men samme oplysninger som fremgår af skemaet skal gives i forbindelse med ansøgningen.

8. Fordeling af arbejdet blandt medlemmerne.

Bestyrelsen er utilfreds med fordelingen af arbejdet blandt medlemmerne: Der er for mange der ikke yder den forventede arbejdsindsats.

Vi satser på at styrke teamplanen og indskærpe teamledernes rettigheder og pligter. Det er teamlederens ansvar at alle i teamet hver især yder deres rimelige bidrag til at klare teamets opgaver. Der er indtil videre ikke stemning for at lave en mere formaliseret nøgle til fordeling af arbejdet (registrering af timer el. lign.), men hvis ikke arbejdet fungerer bedre fremover kan det blive den yderste konsekvens.

Efter vinterens vedligeholdelsesarbejde tages forløbet op til revision.

9. Wirehenter.

COC beder om lov til at bruge 15.000 på en "ny" wirehenter. Der er tale om en VW transporter (mandskabsvogn) i nysynet stand. I orden, men det forventes at budgetoverskridelsen tjenes ind i løbet af de næste 3-4 år, lige som det naturligvis forventes at den behandles ordentligt (ingen dækræs !).

10. Opsummering af nye opgaver.

Nr	Opgave	Hvem	Termin	Status	Bemærkninger
35	Link til procedurebibliotek fra medlemsdelen af hjemmesiden	OBK	Næste møde		
36	Spørg Louise om hun vil overtage Simons arbejde med teamplanen	COC	ASAP		
37	Telefontilskud afklares	COC/JF			
38	Få Henrik Holm til at lave driftsbudget for værkstedet	AMA			
39	Indkald til medlemsmøde	AMA	1/9		Indkaldelse per E-Mail i første omgang. Alle der ikke kvitterer for modtagelse af E-mail får en indbydelse pr. brev. Brevetsendes ud senest 1/9
40	Introduktinstilbud (Tue)	AMA	ASAP		
41	Opdater procedurebibliotek med flyudlån	JF	ASAP		
42	Udarbejdelse af plan for vinterarbejde	LH	1/10		
43	Koordiner vedligeholdelse af MOFA	LH			Afsluttes 1/11
44	Oprydningsdag : Indlæg til Svævenyt	COC	Ultimo september		

**Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 20. august 2004 på EKVH.**

Side 4 af 4

Beslutning om telefontilskud:

Telefontilskud kan betales i ad-hoc tilfælde hvor et enkelt medlem har haft uforholdsmæssig store udgifter. Skal godkendes af bestyrelsen i hvert enkelt tilfælde.

11. Eventuelt.

Der skal laves vintervedligeholdelse på MOFA inden sæsonafslutning. LH koordinerer.

Afslutningsfest lørdag den 30.10. Partypatruljen (Tommy + Dalum) arrangerer festen.

Næste B-Møde 10/9 klokken 17:00

For referatet

AMA